



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

有關中六級上課循環日之安排及教師發展日
Arrangement on Cycle Day (For F.6 students only) and Staff Development Day

本校將於一月十一日(星期五)至一月二十四日(星期四)進行中一級至中五級上學期考試，而中六級下學期考試則於二月十三日(星期三)開始。故此一月十一日(星期五)至一月二十四日(星期四)，中六級需照常上課。有關上課循環日之安排現將詳情臚列如下：

The First Term Examination (F.1 to F.5) is scheduled from 11th January (Friday) to 24th January (Thursday), whereas the Second Term Examination (F.6) will start on 13th February (Wednesday). From 11th January (Friday) to 24th January (Thursday), lessons for F.6 students will be run as usual according to the timetable shown below.

年份/月份 Year/Month	一 Monday	二 Tuesday	三 Wednesda y	四 Thursday	五 Friday	六 Saturday	日 Sunday
2019年1月 January, 2019		1	2	3 Day 7	4 Day 1	5	6
	7 Day 2	8 Day 3	9 Day 4	10 Day 5	#11 Day 6	12	13
	#14 Day 7	#15 Day 1	^16 Day 2	#17 Day 3	#18 Day 4	19	20
	#21 Day 5	#22 Day 6	#23 Day 7	#24 Day 1	25	26	27
	*28 Day 2	*29 Day 3	*30 Day 4	31			

#中一級至中五級上學期考試 F.1-F.5 First Term Examination

^中一級至中五級溫習日 F.1-F.5 Study Holiday

*中一級至中五級對卷日 F.1-F.5 Paper Checking Days

備註： 逢星期二每一節的上課時間為40分鐘，午膳時間為12:10-13:15

Remark: On Tuesdays, each lesson lasts for 40 minutes and lunchtime is from 12:10 to 13:15

學生每日應依以上時間表帶備有關課本及筆記。另外，一月二十五日(星期五)為「教師發展日」，中一級至中六級學生不用回校，但校園仍然開放供學生溫習。在溫習期間遇到問題，歡迎學生該日回校向老師發問，惟事前必須與有關老師進行預約。請家長簽妥回條後，囑咐學生於十二月十七日或之前交回班主任。

Students are advised to bring learning materials concerned every day according to the arranged cycle day. In addition, 25th January (Friday) is scheduled as a Staff Development Day. Form 1 to Form 6 students need not attend school. However, the school campus will be open for students to do their revision. Students are welcomed to come back to school and consult their teachers if they have problems during revision. Advanced appointment with the teachers concerned is necessary. Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on or before 17th December, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

教務組啟

Academic Committee

二零一八年十二月十四日

14th December 2018





PO LEUNG KUK CELINE HO YAM TONG COLLEGE

保良局何蔭棠中學

176 Po Kong Village Road, School Village, Wong Tai Sin, Kowloon.

九龍黃大仙蒲崗村道176號學校村

Tel: 2626 9930

Fax: 2626 9339

二零一八年至一九年度學校通訊第三十三號

2018-2019/School Circular no.33

回條

Reply Slip



有關學校通訊第三十三號「有關中六級上課循環日之安排及教師發展日」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no.33 "Arrangement on Cycle Day (For F.6 students only) and Staff Development Day".

此覆

保良局何蔭棠中學教務組

To the Academic Committee,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名：_____

Student's name

班 別：_____ ()

Class

家長/監護人簽署：_____

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年十二月 日

Date: _____